

Screening Patients, Essential Escorts, Support Persons and Visitors for Coronavirus Disease-2019 (COVID-19) ARABIC

مراقبة و ايمنى شما يك اولويت اصلى است. براى محافظت از خود و ساير بيماران و كاركنان ، لطفا سوالات زير را بخوانيد و براى بررسى كاركنان به پاسخ هاى خود اشاره كنيد

Your care and safety is a top priority. For your protection and the safety of other patients and staff, please read the questions below and point to your answers for staff to review.

1. هل تعاني من أحد الأعراض التالية (أعراض جديدة أو متفاقمة)؟

- سرفه
- نفس تنگی
- اسهال
- از دست دادن بو یا مزه
- تب (< 100.4 درجة فهرنهايت) یا احساس تب
- لرزه یا درد بدن
- گلو درد

أو

يوماً؟ 10 في آخر COVID-19 هل تم تشخيصك بـ

- إذا كانت الإجابة "لا" ← قم بإعطاء المريض / المرافق الأساسي / الشخص الذي يقدم الدعم / الزائر قناعاً طبياً جديداً وانتقل إلى السؤال التالي
- إذا كانت الإجابة "نعم" ← قم بإعطاء المريض / المرافق الأساسي / الشخص الذي يقدم الدعم / الزائر قناعاً طبياً جديداً وانتظر المزيد من التعليمات (انظر أدناه)
- إذا كانت الإجابة "نعم" ← لا يمكن للزائر القيام بالزيارة ويجب عليه مغادرة المبنى

2. هل كنت على اتصال بشخص تم تشخيص إصابته بـ COVID-19 في آخر 10 يوماً؟

- إذا كانت الإجابة "لا" ← تأكد من أن المريض / المرافق الأساسي / الشخص الذي يقدم الدعم / الزائر لديه قناع طبي جديد وتابع الزيارة
- إذا كانت الإجابة "نعم" ← تأكد من أن المريض / المرافق الأساسي / الشخص الذي يقدم الدعم / الزائر لديه قناع طبي جديد وانتظر المزيد من التعليمات (انظر أدناه)
- إذا كانت الإجابة "نعم" ← لا يمكن للزائر القيام بالزيارة ويجب عليه مغادرة المبنى

1. Do you have one of the following symptoms (new or worsening)?

- Cough
- Shortness of breath
- Diarrhea
- Loss of smell or taste
- Fever (>100.4 deg F) or feeling feverish
- Chills or body aches
- Sore throat

OR

Have you been diagnosed with COVID-19 in the last 10 days?

- If no** → Give the patient/essential escort/support person/visitor a new surgical mask and continue to next question
- If yes** → Give the patient/essential escort/support person a new surgical mask and await further instructions (see below)
- If yes** → The visitor cannot visit and should leave the facility

2. Have you been in contact with someone who has been diagnosed with COVID-19 in the last 10 days?

- If no** → Ensure patient/essential escort/support person/visitor has a new surgical mask and continue with visit
- If yes** → Ensure patient/essential escort/support person has a new surgical mask and await further instructions (see below)
- If yes** → The visitor cannot visit and should leave the facility

ACTIONS for STAFF: For patients: If YES to question 1 or 2: Priority for rooming and/or being seen in local designated COVID-19 care location

For essential escorts/support persons: If YES to question 1 or 2: Contact clinic for further instructions

For visitors: If YES to question 1 or 2: Visitor cannot visit and should leave the facility



Beth Israel Lahey Health